
ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE  

VALAŠSKÉHO KUŽELKÁŘSKÉHO KLUBU VSETÍN, Z.S.  

ZE DNE 31.3.2022 

 

Zahájení členské schůze (dále jen ČS)  18:10  

 

1) Prezence členů - přítomni 31 členů (včetně omluvených jež předal právo hlasování nad 

18 let (aktuální stav k 31.12. 48 členů nad 18 let) / 64,6% - schůze je tedy usnášení 

schopná. Prezenční listina s podpisy dostupné u výboru klubu. 

 

2) + 3)  Záhájení schůze + program  

Schůze zahájena předsedou oddílu Petrem Foltýnem v 18:10 hod. přednesen program ČS a 

návrh předsedy schůze v osobě Petra Foltýna a navržení zapisovatelky ČS v osobě Dity 

Stratilová  

• Hlasování :  31 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje předsedu a zapisovatelku ČS dle návrhu 

 

4) Zpráva o činnosti spolku 2021 / před schválena výborem spolku byla přednesena Petrem 

Foltýnem včetně shrnutí činnosti 2021. Celá zpráva o činnosti byla k  nahlédnutí na místě. 

• Hlasování:  31 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje zprávu o činnosti spolku 2021 

 

5)  Zpráva o hospodaření – předseda schůze seznámil členy se stavem spolkového účtu, 

účetní uzávěrce 2021 – hospodaření skočilo s pozitivním výsledkem (především díky čerpání 

dotací a získaným sponzorským darům) – vše k nahlédnutí. 

V rámci zprávy byli členové spolku požádání přítomní členové, aby včasně platili své členské 

příspěvky a také se snažili aktivně o získávání podpora oddílů u svých zaměstnavatelů či 

dalších zdrojů. Prezentovány získané dary a představeny podané žádosti o dotace pro činnost 

mládeže a klubu – Město Vsetín, NSA, ČUS. Veškeré materiály se všemi informacemi byly 

k nahlédnutí a k dispozici na místě. 

• Hlasování o účetní uzávěrce za rok 2021 : 31 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje zprávu o hospodaření spolku za 2021 

 

6) Oprava stanov spolku 

Předseda přednesl návrh na úpravu Stanov spolku / chyba v bodě 4.2. / opravit chybně 

uvedený text valná hromada na správný text členská schůze 



• Hlasování o změně Stanov: 31 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje změnu stanov / předseda spolku zajistí úpravu 

 

7) Rozpočet spolku 2022– představení návrhu vyrovnaného rozpočtu spolku pro 2022 ve výši 

326.500 CZK na straně výdajů / na straně příjmů členské příspěvky, dotační programy města 

Vsetín + NSA + Zlínský kraj  + sponzorské dary. V rámci návrhu rozpočtu přednesen návrh 

výboru spolku klubu na schválení členských příspěvků 2022-2023 – zachování ve stejné výši 

jako roce 2021-2022 / uveřejnění na webu a kuželně / splatnost opět do 30.11.2022 (vše nebo 

prvních 50), následně v případě 2vou plateb do 31.1.2023 / detail bude zveřejněn na webu a 

kuželně. 

• Hlasování: 31 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje rozpočet 2022 a členské příspěvky na sezonu 2022-23 

 

8) Zhodnocena organizace soutěží a dosažení výsledky KS, KP, 2KLM / další pokračování 

soutěží pro přihlášení bude diskutováno na členské úrovni a výboru spolku do 30.6 

s následnými přihláškami soutěže do 31.7. (KS, KP) – 2KLM dříve dle dosaženého výsledku 

– je zde reálná hrozba sestupu týmu „A“ 

V další sezoně snaha zpět nalákat amatérské zájemce v VLK. 

 

9) Předseda informoval o organizaci chodu kuželny  / po úmrtí Vlatimila Bělíčka st 

(11/2021) / chod zajištuje výbor (Foltýn, Novosad + Bagári) + osloven P.Spurný + Riedl 

(dozory) + zajištění zásobován a chodu bufetu + pronájem Bylnice (soutěže KS, KP)  – 

dokončení sezony v tomto složení. Nová sezona návrh na rozpis a zapojení všech členů – 

bude řešit výbor / následně předloží návrh do 30.6. 

Možnost nájmu prostor i kuželny probíhá / zájemci z řad členů + veřejnost 

 

10. Návrh na zánik členství – ČS předsedou seznámena v návrhem výboru spolku na  zánik 

členství v souladu se stanovami spolku a to k datu 31.12.2021 

Ukončení: 

- Vlastimil Bělíček starší / úmrtí / ukončen dle Stanov bodu 4.8. (b) 

- Dvořáček Petr / bez úhrady členských příspěvků 2 sezony / dle Stanov 4.8. (b,c) 

- Kašík Miroslav / bez úhrady členských příspěvků 2 sezony / dle Stanov 4.8. (b,c) 

- Lys Radim / bez úhrady členských příspěvků 2 sezony / dle Stanov 4.8. (b,c) 

- Struhař Vlastimil / bez úhrady členských příspěvků 2 sezony / dle Stanov 4.8. (b,c) 

- Viktorin Miroslav / bez úhrady členských příspěvků 2 sezony / dle Stanov 4.8. (b,c) 

• Hlasování: 30 pro / 0 proti / zdržel se 1 

• Členská schůze schvaluje zánik členů v souladu se Stanovami spolku   



 

Diskuze 

-  Brigáda na úklid po renovaci oken květen 2022 a druhá brigáda na začátku sezóny září 2022 

výbor apeluje na aktivní účast všech členů a zapojení do aktivit a fungování spolku 

- Pronájem drah funguje v případě zájmu řeší Petr Foltýn / info web / upraven ceny v reflexi 

trhu a především energií / dále dořešen pronájem Bylnice dořešení sezony 2021-22 / 

včetně úprav cen jaro 2022 

- Návrh nákupu chlaďáku většina přítomných souhlasí bude projednáno ještě na výboru – 

návrh a podněty předloží P.Spurný 

- Navržena myšlenka zlepšení stavu občerstvení na zápasy, hlavně pro tým A ,bude 

projednáno ještě na výboru, Petr Foltýn projedná ještě s hygienou zda je možné (KHS) – 

možnost nakoupit  párky do mrazáku apod / zajištoval by si každý tým ve své režiji, Další 

možnost objednávání jídla pizza, kebab – dodáme na kuželnu letáky dostupných zdrojů 

na VS pro další sezonu 

- Projednání koupení nových dresů pro tým A, B C bude projednáno znovu na výboru / 

finance jsou k dispozici / nutná organizace zdroje nákup a potisk 

- Dále trvá úkol výboru – zpracování projektové dokumentace pro projekty tepla, elektro, 

vody, PBŘ atd. / ve výši do 200k CZK 

 

Schůze ukončena 19:05 

 

Děkujeme všem za účast. 

 

Zapsala dne 31.3.2022 Dita Stratilová / verifikace 8.4.2022 Petr Foltýn  

 

Zápis schůze byl schválen výborem klubu emailem k 9.4.2022 + uveřejnění na webu 


